
Farm Information

The Mierisch family has been farming coffee in Nicaragua for over 100 years. 

They spend their days in the high mountains of Nicaragua ’s Matagalpa and 

Jinotega regions. As a family-run operation, they have produced high quality 

shade-grown coffee on both sides of their families. Two family stories, that end 

in coffee farming. Long story short, in the early 1900’s Bruno Mierisch worked 

with his son Wilfrido on the coffee farms. Then Wilfrido worked with his boys 

on the coffee farms, and today his boys work with their sons and daughters 

on the coffee farms. San Jose one of the nicest farms, which is located in the 

department of Jinotega, with sandy loam soils with PH ranging from 6-6.8 and 

with average productivity of 50 qq per hectare. This is one of the farms of easy 

management, due to its productivity it is well desired for the collection of the 

fruit, since every year arrive the same people who have helped us in the harvest  

for a long time, which facilitates us in maintaining the consistency of quality 

from the cut.

www.interamericancoffee.de

Varieties: Red Catuai

Processing: Washed

Coffees

Farm: San Jose (Fincas Mierisch)

Country: Nicaragua

Region: Lipululo, Jinotega

Altitude: 1.250 – 1.400 masl.

Orange Green Apple

NICARAGUA
Fincas Mierisch - San Jose

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Floral

Smooth Delicate Citric

Grade: SHG EP



Farm Information

Die Familie Mierisch betreibt seit über 100 Jahren Kaffeeanbau in Nicaragua. Sie 

verbringen ihre Tage in den hohen Bergen der nicaraguanischen Regionen Matagalpa 

und Jinotega. Als Familienbetrieb haben sie auf beiden Seiten ihrer Familien qualitativ 

hochwertigen Schattenkaffee angebaut. Zwei Familiengeschichten, die im Kaffeean-

bau enden. Lange Rede, kurzer Sinn: In den frühen 1900er Jahren arbeitete Bruno 

Mierisch mit seinem Sohn Wilfrido auf den Kaffeefarmen. Dann arbeitete Wilfrido 

mit seinen Söhnen auf den Kaffeefarmen, und heute arbeiten seine Söhne mit ihren 

Söhnen und Töchtern auf den Kaffeefarmen. San Jose ist eine der schönsten Farmen, 

die im Departement Jinotega liegt, mit sandigen Lehmböden mit einem PH-Wert von 

6-6,8 und einer durchschnittlichen Produktivität von 50 qq pro Hektar. Es handelt sich 

um eine der einfach zu bewirtschaftenden Farmen, die aufgrund ihrer Produktivität 

für die Ernte der Früchte gut geeignet ist, da jedes Jahr dieselben Leute kommen, 

die uns schon seit langem bei der Ernte helfen, was es uns erleichtert, die gleichblei-

bende Qualität der Ernte zu erhalten.

www.interamericancoffee.de

Varietät: Red Catuai

Aufbereitung: Washed

Kaffees

Farm: San Jose (Fincas Mierisch)

Land Nicaragua

Region: Lipululo, Jinotega

Anbauhöhe: 1.250 – 1.400 masl.

Orange Grüner Apfel

NICARAGUA
Fincas Mierisch - San Jose

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Floral

Weich Delilat Zitrisch

Grade: SHG EP


